
Bestyrelsesmøde Afdeling 1, 26. august 2019 

 

Dagsorden: 

1.  Konstituering 

2.  Opfølgning fra beboermødet 19/8-19 

3.  Fællesspisning 

4.  Julebanko 

5.  Tirsdagshygge 

6.  Regnskab 

7.  Eventuelt 

Ad 1.  Bestyrelsen konstituerede sig således: Formand Mona (som blev genvalgt på 

beboermødet d 19/8). Næstformand: Tommy.  Sekretær: Niels.  Bestyrelsesmedlem 

Frederikke og Birthe.  Suppleant: Johanne. 

Ad 2.  Bestyrelsen/ haveudvalget vil indkalde Kent til et møde vedr beboermødets 

forslag om yderligere 3 pergolaer og om der kan blive enighed om at lægge fliser i 

både gamle som evt nye. 

Tilkendegivelsen om efeu på yderligere én side kan bestyrelsen ikke gå ind for, da 

beboere der føler sig overbegloet evt kan opsætte en mobil læskærm. Endvidere er 

det vores holdning, at for megen afskærmning evt vil kunne tiltrække ikke velkomne 

personer, som kunne misbruge hyggekrogen. 

Vi vil endvidere drøfte mere farverig beplantning på arealerne med Kent. 

Ad 3.  Der vil blive udsendt tilmeldingsblanketter vedr fællesspisningerne. 

Ad 4.  Der vil blive udsendt tilmeldingsblanketter vedr julebankospillene. 

Ad 5.  Fredagshyggen starter op første gang d 10 sept kl 14:00 

Ad 6.  Bestyrelsen gennemgik rådighedsbeløbet. 

Ad 7.  Næste bestyrelsesmøde afholdes 14.10 kl 18:30 hos Mona. 

 

Niels Braae Larsen/ sekretær 


